



# VALLENSBÆK RIDEKLUB

Vallensbæk Rideakademi

Vallensbæk, den 26.09.2023

<b>VLR, bestyrelsesmøde, nr. 9, den 03.10.2023.</b>	
Deltagere	Britha, Luise, Henrik, Michelle og Dorthe, Emilie, Anette og Isabella
Afbud	Anette
Dagsorden	<ol style="list-style-type: none"><li>Godkendelse af dagsorden</li><li>Godkendelse og underskrift af referat nr. 7 og 8 (og Luise af nr. 6)</li><li>Opfølgning på tidligere møder  V. Britha: TREC-aftale godkendelse af og samarbejdet med – hvorfor får VRA og ikke VLR indtægterne fra deres stævner? Opdateringer af hjælpertimer Uddeling af låg til pokaler for 2022 Status på nøgler og rumtildeling  V. Luise: Tilbage melding vedr. disponering over weekender på VRA</li><li>Orientering fra formanden<ul style="list-style-type: none"><li>info fra DRF og Distrikt 1</li><li>Info om brugerrådsmøde</li><li>Samarbejdet med VRA</li><li>Hjælperpolitik</li><li>Indkøb skamler</li><li>Indkøb dressur</li><li>Klubmesterskabs- og VLR Cup-regler</li><li>TREC-aftale</li><li>Tilskudsregler</li><li>Intern kommunikation og forventninger</li><li>Hjemmeside</li></ul></li><li>Orientering fra næstformanden</li><li>Orientering fra kassereren<ul style="list-style-type: none"><li>Medlemmer pr. 1. oktober</li><li>Regnskab med Saldobalance pr. 1. oktober</li><li>Fællesregnskab for Cafeen</li><li>Fællesregnskab – øvrigt</li><li>Afslutning af stævneregnskabet for det interne PARA-stævne</li><li>Afslutning af stævneregnskabet C-springstævnet med Sjællandsmesterskaberne</li><li>Sponsorat til Walber-Cup kr. 10.000,00?</li></ul></li></ol>

	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Betaling for cafedrift ved "Velkommen" Parastævnet – Spring Sjællandsmesterskabet</li> <li>- Skal det oplyses på stævneregnskabet om sponsorer og tilskud fra DRF/DRF1</li> </ul> <p>7. Rapport fra udvalg:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>a) Dressurudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Referat af møde den 10. september</li> <li>- Udvalgets sammensætning</li> <li>- D-stævner med klubmesterskab og VLR-cup rideskolen den 5.11</li> <li>- D_stævne med klubmesterskab og VLR-Cup for heste og ponyer den 25.-26. november</li> <li>- Bestemmelser for klubmesterskab og VLR-Cup dressur 2023</li> <li>- C-stævne med Københavns mesterskabet PONY den 25.02.2024 1. kvalifikation</li> <li>- C-stævne med Københavns mesterskabet HEST den 16.-17. marts 2024 2. kvalifikation.</li> <li>- Ønske om Dressurstævne i januar måned 13.-14. januar er tildelt fra VRA.</li> </ul> </li> <li>b) Springudvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Indkøb spring</li> <li>- Ansøgning B-stævne</li> </ul> </li> <li>c) Cafeudvalget <ul style="list-style-type: none"> <li>- Cafeteriaaftale 2024</li> </ul> </li> <li>d) Kæphesteudvalg</li> <li>e) Voltigeudvalg</li> <li>f) TREC-udvalg</li> <li>g) Sponsorudvalg</li> <li>h) SoMe-udvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opdatering af klubchampionatet dressur hest/pony</li> <li>- Opdatering af hjælpertimer</li> </ul> </li> <li>i) Fællesskabsudvalg</li> <li>j) Juniorudvalg</li> <li>k) Ad hoc udvalg <ul style="list-style-type: none"> <li>DRF-mesterskabs- og CPEDI-udvalg: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Opfølgning CPEDI 2023</li> <li>- Parastævne, 23.-28. april 2024</li> <li>- B-stævne dressur med Agria DRF-mesterskaber d. 30.maj-2. juni 2024</li> </ul> </li> </ul> </li> </ul> <p>8. Evt. herunder ny mødedato</p>
--	--

Ad 1. Godkendelse af dagsorden

- Britha har et punkt – moms i rideklubben, sættes under kassereren.
- Dagsorden godkendt.

Ad 2. Godkendelse og underskrift af referat nr. 7 og 8 (og Luise af nr. 6)

- Godkendt og underskrevet

Ad 3 Opfølgning på tidligere møder

V. Britha:

- TREC-aftale godkendelse af og samarbejdet med – hvorfor får VRA og ikke VLR-indtægterne fra deres stævner? – tages under pkt. 4.
- Opdateringer af hjælpertimer – Michelle tager dressur og Isabella spring og opdaterer listen.
- Uddeling af låg til pokaler for 2022 – de står i rummet. Michelle deler dressur ud og Isabella spring.
- Status på nøgler og rumtildeling – tilbagemelding mangler på nøgler. Det er ikke muligt at have 'eget rum' ti disposition kun til klubben.

V. Luise:

- Tilbagemelding vedr. disponering over weekender på VRA

Der er ingen grænse for weekendarrangementer for rideklubbens stævnearrangementer.

#### Ad 4 Orientering fra formanden

- info fra DRF og Distrikt 1  
HJ har orienteret om situationen i DRF.  
Fra Distrikt 1 – der arbejdes med reglerne for distriktsmesterskaber.
- Info om brugerrådsmøde  
Positive tilbagemeldinger fra VRA og kommunen om klubbens engagement mv.  
Referat kommer på VRA's hjemmeside.
- Samarbejdet med VRA  
Ridestien – møde bliver afholdt snarest. Tilskud til stien skal gives af klubben.  
Strømforsyning – ny skal laves.  
HJ har aftale om at se på oprydning i stakladen sammen med personalet i morgen. Emilie og Dorthe for set på springmateriel til indendørssæsonen.
- Hjælperpolitik  
Uddannelse af hjælpere til f.eks. speaker, skriver mv. – de poster som kræver oplæring.  
Det er deslige væsentligt at 'de mindste hjælpere' også kan rummes og ikke 'skræmmes væk'.  
Hjælper-kursus igen – det skal prioriteres at der afholdes et antal hjælperkurser om året. Hvh spring og dressurudvalget planlægger og afholder kurserne.
- Indkøb skamler  
Indkøb af 4 skamler i det nye år.
- Indkøb dressur  
Slibning af bordpladen i dommerhusene – HJ taler med Michael.  
Bogstaver til sættes til salg i løbet af vinteren. Til sommer købes nye.  
Nye hængsler indkøbes til hegn så det kan klappes sammen – HJ spørger Michael.  
Accept af dressurhegns indkøb på trods af, at klubben ikke har sagt ja til indkøbet.
- Klubmesterskabs- og VLR Cup-regler  
Spring; metodeændring - Rideskolen skal ride metode B3, højden er max 70. Metode B7 for privatryttere. Klubmesterskabsklassen ændres fra min 3 til min 2 startende.  
Til næste år ændres medlemsbetingelserne til, at man skal have været medlem i 3 måneder for både spring og dressur. Doteringer ensartes.  
Dressur; sværhedsgraden for heste til max MBO – Britha ser bestemmelserne igennem og drøfter det videre med HJ ifht at skærpe reglerne. HJ og Britha laver udkast og sender rundt.
- TREC-aftale  
Rettelse til aftalen;  
-cafeen og hjælpere mv. skal TREC selv stå for fremadrettet.  
-proportioner skal lægges op i ordentlig tid.  
HJ har aftale om at underskrive TREC aftale til januar-stævnet. HJ sørger for at få rettelserne skrevet ind og sendes ud på mail inden januar til godkendelse i bestyrelsen.
- Tilskudsregler  
Tilskuddet er ikke disciplinafhængigt. Anerkendte discipliner under DRF, andre discipliner kan der søges individuelt om tilskud til.
- Intern kommunikation og forventninger  
Forløb med coach starter i næste uge.
- Hjemmeside  
Emilie laver fane til championatliste indberetning.

#### Ad 5. Orientering fra næstformanden

- Socialt arrangement – aflyst grundet manglende tilmelding.  
Maden bruges til talentsamling for springryttere

#### Ad 6. Orientering fra kassereren

- Moms i rideklubben  
DRF er spurgt, da vi ingen opkrævninger har med moms, er klubben ikke momsberettiget.
- Medlemmer pr. 1. oktober  
243
- Regnskab med Saldobalance pr. 1. oktober  
Fremsendt
- Fællesregnskab for Cafeen

- Fremsendt
- Fællesregnskab – øvrigt  
Fremsendt
- Afslutning af stævnerregnskabet for det internale PARA-stævne  
Mangler afregninger for kunne endeligt afslutte regnskabet
- Afslutning af stævnerregnskabet C-springstævnet med Sjællandsmesterskaberne  
Tilskud mangler, herefter kan regnskabet afsluttes.
- Sponsorat til Walber-Cup kr. 10.000,00?  
Mangler – HJ følger op. Ca. 50.000 kr.
- Betaling for cafedrift ved "Velkommen" Parastævnet – Spring Sjællandsmesterskabet  
Fakturer er på vej.
- Skal det oplyses på stævnerregnskabet om sponsorater og tilskud fra DRF/DRF1  
Ja – det står i samarbejdsaftale

#### Ad 7. Rapport fra udvalg:

- l) Dressurudvalg
  - Referat af møde den 10. september – er sendt
  - Udvalgets sammensætning – er sendt
  - D-stævner med klubmesterskab og VLR-cup rideskolen den 5.11 – proportionerne er på GO.
  - D-stævne med klubmesterskab og VLR-Cup for heste og ponyer den 25.-26. november
  - Bestemmelser for klubmesterskab og VLR-Cup dressur 2023
  - C-stævne med Københavns mesterskabet PONY den 25.02.2024 1. kvalifikation
  - C-stævne med Københavns mesterskabet HEST den 16.-17. marts 2024 2. kvalifikation.
  - Ønske om Dressurstævne i januar måned 13.-14. januar er tildelt fra VRA. – der er officials weekend – erstattes evt. af TREC – HJ videreformidler. 20-21/1 er evt. nye datoer.
- m) Springudvalg
  - Indkøb spring – 4 støttere i plast indkøbes til indendørssæsonen.
  - Ansøgning B-stævne – obs på datoen for frist.
  - Halloweenstævne her i oktober og igen stævne 16+17/12 til julespring. Igen spring til marts.
- n) Cafeudvalget
  - Cafeteriaaftale 2024 – mail sendt vedr. aftale med 'Velbekomme'
  - Formandsposten – Dorthe er stadig formand
- o) Kæphesteudvalg
  - Intet nyt
- p) Voltigeudvalg
  - Holder stævne næste weekend
- q) TREC-udvalg
  - Intet nyt
- r) Sponsorudvalg
  - Intet nyt
- s) SoMe-udvalg
  - Det fungerer at volti sender div. til Michelle, som så lægger div. op på SoMe
  - Opdatering af klubchampionatet dressur hest/pony – er sendt ud.
  - Opdatering af hjælpertimer – se ad 4.
- t) Fællesskabsudvalg
  - Michelle planlægger julefrokost sammen med udvalget
- u) Juniorudvalg
  - Er slået sammen med fællesskabsudvalget – Britha retter
- v) Ad hoc-udvalg
  - DRF-mesterskabs- og CPEDI-udvalg:
    - Opfølgning CPEDI 2023
    - Parastævne, 23.-28. april 2024
    - B-stævne dressur med Agria DRF-mesterskaber d. 30.maj-2. juni 2024

#### Ad 8. Evt. herunder ny mødedato

- Onsdag den 29.november kl. 19.
- Til orientering – Luise træder ud af bestyrelsen – dette glædende fra d.d..

---

Formand, Henrik Jørgensen

---

Bestyrelsesmedlem, Emilie R. Johansen

---

Næstformand, Dorthe Mikkelsen

---

Juniorrepræsentant, Michelle Jensen

---

Kasserer, Britha Skov Jensen

---

Sekretær, Luise Marie Bak